
英国ZEUS蓄电池 交通信号控制系统

产品名称 英国ZEUS蓄电池 交通信号控制系统

公司名称 狮克电源（中国）有限公司

价格 930.00/只

规格参数 品牌:英国ZEUS蓄电池
型号:全型号
电压:12V

公司地址 北京市昌平区沙顺路88号

联系电话 13240167775 13240167775

产品详情

英国ZEUS蓄电池 交通信号控制系统 

英国ZEUS电池，成立于1999年，位于英国利物浦，是的阀控式铅酸（VRLA）电池供应商。主要市场为
英国VRLA工业电池客户，英国ZEUS产品也出口到60多个，在欧洲，南美洲，中美洲，中东，非洲和美
国。

由于英国ZEUS承诺提供，高性价比的电池，另外我们的客户服务也是的。我们非常自豪，我们的灵活性
，并采取行动带来新的的产品推向市场的能力。

我们的产品在60多个进行了广泛的电子和工业应用，其中高性价比DC电源是的销售。我们正在不断开发
新产品，以保持与行业的快速变化的需求的步伐。

ZEUS battery, established in 1999 and located in Liverpool, U.K, is a world leader in Valve Regulated Lead Acid
(VRLA) batteries. As well as having a substantial share of the UK's VRLA market, ZEUS BATTERY exports its
products to more than 60 countries worldwide, in the continents of Europe, South America, Central America, Middle
East, Africa and USA.

Due to our commitment to provide, high quality, cost effective batteries our customer service is second to none. We
pride ourselves on our flexibility and ability to act quickly in bringing new industry leading products to market.

Our products are sold in over 60 countries worldwide for a broad range of electronic and industrial applications,
where cost effective DC power is required. We are constantly developing new products to keep pace with industry's
rapidly changing needs.
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